
Zarejestrowano w dniu 

2 5 -09- 2024 

Protokół Nr IV/2024 
z IV sesji Rady Miasta Zgierza 

Druk nr 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. oraz 4 września 2024 r. 

Pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza Łukasza 
Wróblewskiego. 

Sesja odbyła się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza. Obrady rozpoczęto 
29 sierpnia 2024 r. o godz. 10:10, a zakończono o godz. 16:33 w dniu 
4 września 2024 r. 

Zestawienie obecności radnych w dniu 29 sierpnia 2024 r.: 
• Ustawowa liczba radnych - 23, 
• Stan faktyczny radnych - 23, 
• Radni obecni - 23 (Antczak Zbigniew, Boś Anna, Czekalski Paweł, 

Dziedzic Tomasz, Filipowicz Jakub, Frątczak Łukasz, Gaca Elżbieta, 
Grzelak-Makowczyńska Agata, Hiliński Marek, Jaborski Michał, 
Jagielski Przemysław, Łęcka-Andrzejewska Alina, Karasiński 
Krzysztof, Krysztofiak Paulina, Krzewina Elżbieta, Kwiatkowski 
Jakub, Linkowski Artur, Matuszewski Piotr, Mięsok Andrzej, Piłacik 
Andrzej, Szulc Sebastian, Wojtera Nadja, Wróblewski Łukasz). 

• Radni nieobecni - 0. 

Zestawienie obecności Przewodniczących Zarządów Osiedli w dniu 
29 sierpnia 2024 r.: 

• Obecni - 9 (Violetta Drewnowska, Paweł Dziemdziela, Elżbieta 
Frankowska, Katarzyna Józefowicz, Adam Kowalski, Adrian 
Lewandowski, Wiesława Partycka, Grażyna Kurasik, Przemysław 
Swędrak). 

• Nieobecni - 1 (Dorota Jatczak). 

Zestawienie obecności radnych w dniu 4 września 2024 r.: 
• Ustawowa liczba radnych - 23, 
• Stan faktyczny radnych - 23, 
• Radni obecni - 17 (Antczak Zbigniew, Czekalski Paweł, Gaca 

Elżbieta, Grzelak-Makowczyńska Agata, Hiliński Marek, Jaborski 
Michał, Jagielski Przemysław, Karasiński Krzysztof, Krysztofiak 
Paulina, Krzewina Elżbieta, Linkowski Artur, Matuszewski Piotr, 
Mięsok Andrzej, Piłacik Andrzej, Szulc Sebastian, Wojtera Nadja, 
Wróblewski Łukasz), 

• Radni nieobecni - 6 (Boś Anna, Dziedzic Tomasz, Filipowicz Jakub, 
Frątczak Łukasz, Łęcka-Andrzejewska Alina, Kwiatkowski Jakub). 

Zestawienie obecności Przewodniczących Zarządów Osiedli w dniu 
4 września 2024 r.: 

• Obecni - 3 (Kinga Błaszczyk, Violetta Drewnowska, Adam Kowalski), 
• Nieobecni - 7 (Paweł Dziemdziela, Elżbieta Frankowska, Dorota 

Jatczak, Katarzyna Józefowicz, Wiesława Partycka, Grażyna Kurasik, 
Przemysław Swędrak). 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Uwagi do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z III sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Wnioski jednostek pomocniczych. 
6. Zapytania i wolne wnioski. 
7. Zapytania mieszkańców. 
8. Oświadczenia radnych. 
9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 
10. Omówienie stanu przygotowań do zmian w systemie komunikacji 

miejskiej oraz przygotowań do przetargu na świadczenia usług 
publicznych w ramach publicznego transportu zbiorowego na sieci 
komunikacyjnej organizowanej przez MUK w Zgierzu. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zatwierdzenia regulaminów komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 

287-2024, 
b) zmieniająca uchwałę Nr II/5/2024 w sprawie ustalenia liczby 

członków i składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Zgierza 
(Druk nr 282-2024), 

c) zmieniająca uchwałę nr II/6/2024 w sprawie wyboru 
przewodniczących komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 283-2024), 

d) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 288-2024), 
e) wskazania terminu rozpatrzenia skargi (Druk nr 284-2024), 
f) delegowania przedstawicieli Rady Miasta Zgierza do składu 

Społecznej Komisji Mieszkaniowej (Druk nr 260-2024), 
g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Łodzi oraz realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. 
"Pomyśl zanim wyrzucisz - edukacja ekologiczna mieszkańców 
Zgierza" (Druk nr 261-2024), 

h) zmiany uchwały nr XLIV/575/18 Rady Miasta Zgierza z dnia 23 
stycznia 2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 
z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, 
w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Miasto Zgierz 
przedszkolach publicznych (Druk nr 262-2024), 

i) zmieniająca uchwałę Nr VIII/65/ll w sprawie ustalenia Statutu 
Miejskiemu Żłobkowi im. Koziołka Matołka w Zgierzu (Druk 278-
2024), 

j) przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa stanu 
środowiska na rozpoznanym wielkoobszarowym terenie 
zdegradowanym obejmującym dawne tereny Zakładów Przemysłu 
Barwników „Boruta" w Zgierzu, położonym przy ul. Mirowszewskiej 
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54-60, ul. Waleriana Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30" 
oraz wyrażenia zgody na złożenie ^ wniosku 
0 dofinansowanie do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 
1 Gospodarki Wodnej (Druk nr 280-2024), 

k) wprowadzenia przepisów porządkowych dotyczących zakazu wstępu 
i przebywania osób nieuprawnionych na rozpoznanym 
wielkoobszarowym terenie zdegradowanym obejmującym dawne 
tereny Zakładów Przemysłu Barwników „Boruta" w Zgierzu, 
położonym przy ul. Miroszewskiej 54-60, 
ul. Waleriana Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30, w celu 
zapewnienia ochrony życia lub zdrowia obywateli (Druk nr 281-
2024), 

I) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 w 
zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej 
zleconych miastu (Druk nr 285-2024), 

m) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 (Druk 
nr 286-2024). 

12. Podjęcie uchwał w sprawach dróg gminnych: 
a) wyłączenia ul. Cegielnianej w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 263 -

2024), 
b) wyłączenia ul. Rzepakowej w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 264-

2024), 
c) wyłączenia ul. Morga w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 265-2024), 
d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Aniołowskiej w Zgierzu 

oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 266-2024), 
e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Irysowej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 267-2024), 
f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jagiellońskiej w Zgierzu 

oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 268-2024), 
g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kątnej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 269-2024), 
h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jabłoniowej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 270-2024), 
i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Gołębiej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 271-2024), 
j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Świętego Andrzeja Boboli 

w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 272-2024), 
k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Henryka Barona w Zgierzu 

oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 273-2024), 
I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Supraskiej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 274-2024), 
m)zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Piaskowej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 275-2024), 
n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Małej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 276-2024), 
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O) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Krętej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 277-2024), 

13. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami (Druk 
nr 279-2024) 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 
między sesjami. 

15. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ. 
16. Zamknięcie obrad sesji. 

Pkt 1 Otwarcie sesji 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przywitał wszystkich przybyłych na 
sesję. Na podstawie listy obecności stwierdził kworum i tym samym 
prawomocność obrad. Otworzył IV sesję Rady Miasta Zgierza. 

Pkt 2 Uwagi do porządku obrad 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zaproponował zmianę porządku obrad 
poprzez przesuniecie pkt 12 do pkt 11. Powiedział, że pozwoli to na 
wprowadzenie kolejnych zmian. Wyjaśnił, iż z uwagi na brak opinii 
prawnej do projektów uchwał w sprawie zatwierdzenia regulaminów 
komisji Rady Miasta Zgierza oraz w sprawie zmiany Statutu Miasta Zgierza 
zaproponuje procedowanie ich pod koniec bloku uchwał, które przed 
zmianą są w pkt 11. Poinformował, że chciałby przed procedowaniem 
tych projektów ogłosić przerwę w obradach do 4 września 2024 r. do 
godzinie 16:30. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski wycofał z porządku obrad 
projekt uchwały w sprawie wyłączenia ul. Cegielnianej w Zgierzu 
z użytkowania. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad zmianą 
porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: zmiany porządku obrad poprzez przeniesienie 
pkt 11 do pkt 12 (dotychczasowy pkt 12 przeniesiony do pkt 11). 
Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 
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Porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Uwagi do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z III sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Wnioski jednostek pomocniczych. 
6. Zapytania i wolne wnioski. 
7. Zapytania mieszkańców. 
8. Oświadczenia radnych. 
9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 
10. Omówienie stanu przygotowań do zmian w systemie komunikacji 

miejskiej oraz przygotowań do przetargu na świadczenia usług 
publicznych w ramach publicznego transportu zbiorowego na sieci 
komunikacyjnej organizowanej przez MUK w Zgierzu. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach dróg gminnych: 
a) wyłączenia ul. Rzepakowej w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 264-
2024), 
b) wyłączenia ul. Morga w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 265-2024), 
c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Aniołowskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 266-2024), 
d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Irysowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 267-2024), 
e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jagiellońskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 268-2024), 
f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kątnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 269-2024), 
g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jabłoniowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 270-2024), 
h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Gołębiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 271-2024), 
i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Świętego Andrzeja Boboli 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 272-2024), 
j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Henryka Barona w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 273-2024), 
k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Supraskiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 274-2024), 
I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Piaskowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 275-2024), 
m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Małej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 276-2024), 
n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Krętej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 277-2024), 
12. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zatwierdzenia regulaminów komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 
287-2024, 
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b) zmieniająca uchwałę Nr II/5/2024 w sprawie ustalenia liczby 
członków 
i składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 282-
2024), 
c) zmieniająca uchwałę nr II/6/2024 w sprawie wyboru 
przewodniczących komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 283-2024), 
d) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 288-2024), 
e) wskazania terminu rozpatrzenia skargi (Druk nr 284-2024), 
f) delegowania przedstawicieli Rady Miasta Zgierza do składu 
Społecznej Komisji Mieszkaniowej (Druk nr 260-2024), 
g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze środków 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Łodzi oraz realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. "Pomyśl 
zanim wyrzucisz - edukacja ekologiczna mieszkańców Zgierza" (Druk nr 
261-2024), 
h) zmiany uchwały nr XLIV/575/18 Rady Miasta Zgierza z dnia 23 
stycznia 
2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 
roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat 
w prowadzonych przez Gminę Miasto Zgierz przedszkolach publicznych 
(Druk nr 262-2024), 
i) zmieniająca uchwałę Nr VIII/65/ll w sprawie ustalenia Statutu 
Miejskiemu Żłobkowi im. Koziołka Matołka w Zgierzu (Druk 278-2024), 
j) przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa stanu 
środowiska na rozpoznanym wielkoobszarowym terenie zdegradowanym 
obejmującym dawne tereny Zakładów Przemysłu Barwników „Boruta" 
w Zgierzu, położonym przy ul. Mirowszewskiej 54-60, ul. Waleriana 
Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30" oraz wyrażenia zgody na 
złożenie wniosku o dofinansowanie do Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej (Druk nr 280-2024), 
k) wprowadzenia przepisów porządkowych dotyczących zakazu wstępu 
i przebywania osób nieuprawnionych na rozpoznanym wielkoobszarowym 
terenie zdegradowanym obejmującym dawne tereny Zakładów Przemysłu 
Barwników „Boruta" w Zgierzu, położonym przy ul. Miroszewskiej 54-60, 
ul. Waleriana Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30, w celu 
zapewnienia ochrony życia lub zdrowia obywateli (Druk nr 281-2024), 
I) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 
w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej 
zleconych miastu (Druk nr 285-2024), 
m) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 (Druk 
nr 286-2024). 
13. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami (Druk 

nr 279-2024) 
14. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 

między sesjami. 
15. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ. 
16. Zamknięcie obrad sesji. 
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Radny A. Mięsok zapytał, czy Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wycofał 
z porządku obrad wspomniane projekty uchwał? 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że jeszcze nie. Po krótkiej 
dyskusji i odebraniu głosu radnemu A. Mięsokowi wyjaśnił, iż mając na 
uwadze zapisy regulaminu Rady Miasta Zgierza, który stanowi, że projekty 
uchwał muszą posiadać opinię radcy prawnego wycofał z pkt 12 porządku 
obrad projekty z lit. a i d (w sprawie zatwierdzenia regulaminów komisji 
Rady Miasta Zgierza oraz w sprawie zmiany Statutu Miasta Zgierza). 
Dodał, iż będą one w zawieszeniu do 4 września 2024 r. Następnie, 
w miejsce wycofanych projektów zaproponował wprowadzenie (do nowego 
pkt 12): 

1) pod lit. a - projekt uchwały w sprawie wstąpienia w skład Rady 
Osiedla Podleśna w Zgierzu (Druk nr 291-2024), 

2) pod lit. d - projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według 
właściwości (Druk nr 296 - 2024) 

Ponadto, zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez przeniesienie 
projektu uchwały z pkt 12 lit. k (projekt uchwały oznaczony drukiem nr 
281-2024) na koniec bloku uchwał (docelowo pod lit. m). Wyjaśnił, iż 
projekty uchwał w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta 
Zgierza na rok 2024 w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu 
administracji rządowej zleconych miastu (Druk nr 285-2024, Druk nr 293-
2024) oraz w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2024-2042 (Druk nr 286-2024, Druk nr 294-2024) przesunęłyby się 
o jedną pozycję wyżej. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski do projektu uchwały w sprawie 
wyłączenia ul. Rzepakowej w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 264-2024) 
zgłosił w formie autopoprawki korektę uzasadnienia. Powiedział, że 
nastąpiło powtórzenie treści z innego projektu w zakresie użycia 
sformułowania „w sprawie zaliczenia do kategorii dróg". Prawidłowy zapis 
„w sprawie wyłączenia z użytkowania bez podania uzasadnienia swojej 
opinii.". Następnie w formie autopoprawki skorygował zapis tytułu 
załącznika do projektu uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych ul. Kątnej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 269-
2024). W załączniku wyraz „Kamiennej" zastąpił wyrazem „Kątnej". 
Poinformował również o przygotowanym projekcie uchwały po 
autopoprawce. 

Radny J. Filipowicz odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego RMZ 
zapytał o podstawę prawną zawieszenia projektów. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wyjaśnił, iż w tym momencie są one 
wycofane z porządku obrad i jeśli Rada Miasta Zgierza wyrazi zgodę to 
ponownie będą wprowadzone w dniu 4 września 2024 r. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski zapytał, czy jest możliwe 
„podmienianie uchwał"? Czy najpierw nie powinno się ich zdjąć z porządku 
obrad i dopiero odrębnym głosowaniem wprowadzać w to miejsce kolejne 
projekty. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że on wycofał je 
z porządku obrad, dlatego też powstały dwa puste miejsca. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski zapytał, czy wycofanie może odbyć 
się bez głosowania. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odpowiedział, że tak, gdyż on jest 
autorem tych projektów. 

Radny A. Mięsok zgodził się z radnym P. Jagielskim. Wyraził opinię, iż 
każda zmiana od momentu podpisania porządku obrad przez 
Przewodniczącego RMZ wymaga głosowania przez Radę Miasta Zgierza. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że może się zgodzić, aby 
przegłosować każdą jedną zmianę, jeżeli jest taka sugestia, a ponieważ 
jako autor może wycofać w każdym momencie projekty to one po prostu 
„znikają, tutaj nic nie głosujemy". Następnie przeszedł do głosowania nad 
wnioskami o zmianę porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie wstąpienia w skład Rady Osiedla Podleśna 
w Zgierzu do pkt 12 lit. a (Druk nr 291-2024) 

Wyniki głosowania: ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (Druk 
nr 296 - 2024) do pkt 12 lit. d 

Wyniki głosowania: ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 
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Głosowano w sprawie: przesuniecie projektu uchwały z pkt 12 lit. k do 
lit. m. 

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Uwagi do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z III sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Wnioski jednostek pomocniczych. 
6. Zapytania i wolne wnioski. 
7. Zapytania mieszkańców. 
8. Oświadczenia radnych. 
9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 
10. Omówienie stanu przygotowań do zmian w systemie komunikacji 

miejskiej oraz przygotowań do przetargu na świadczenia usług 
publicznych w ramach publicznego transportu zbiorowego na sieci 
komunikacyjnej organizowanej przez MUK w Zgierzu. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach dróg gminnych: 
a) wyłączenia ul. Rzepakowej w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 264-

2024), 
b) wyłączenia ul. Morga w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 265-2024), 
c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Aniołowskiej w Zgierzu 

oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 266-2024), 
d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Irysowej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 267-2024), 
e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jagiellońskiej w Zgierzu 

oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 268-2024), 
f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kątnej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 269-2024), 
g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jabłoniowej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 270-2024), 
h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Gołębiej w Zgierzu oraz 

ustalenia jej przebiegu (Druk nr 271-2024), 
i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Świętego Andrzeja Boboli 

w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 272-2024), 
j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Henryka Barona w Zgierzu 

oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 273-2024), 
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k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Supraskiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 274-2024), 

I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Piaskowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 275-2024), 

m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Małej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 276-2024), 

n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Krętej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 277-2024). 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) wstąpienia w skład Rady Osiedla Podleśna w Zgierza (Druk nr 291-

2024), 
b) zmieniająca uchwałę Nr II/5/2024 w sprawie ustalenia liczby 

członków 
i składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 
282-2024), 

c) zmieniająca uchwałę nr II/6/2024 w sprawie wyboru 
przewodniczących komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 283-2024), 

d) przekazania petycji według właściwości (Druk nr 296 - 2024), 
e) wskazania terminu rozpatrzenia skargi (Druk nr 284-2024), 
f) delegowania przedstawicieli Rady Miasta Zgierza do składu 

Społecznej Komisji Mieszkaniowej (Druk nr 260-2024), 
g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Łodzi oraz realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. 
"Pomyśl zanim wyrzucisz - edukacja ekologiczna mieszkańców 
Zgierza" (Druk nr 261-2024), 

h) zmiany uchwały nr XLIV/575/18 Rady Miasta Zgierza z dnia 23 
stycznia 2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 
z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, 
w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Miasto Zgierz 
przedszkolach publicznych (Druk nr 262-2024), 

i) zmieniająca uchwałę Nr VIII/65/ll w sprawie ustalenia Statutu 
Miejskiemu Żłobkowi im. Koziołka Matołka w Zgierzu (Druk 278-
2024), 

j) przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa stanu 
środowiska na rozpoznanym wielkoobszarowym terenie 
zdegradowanym obejmującym dawne tereny Zakładów Przemysłu 
Barwników „Boruta" w Zgierzu, położonym przy ul. Miroszewskiej 
54-60, ul. Waleriana Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30" 
oraz wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie do 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
(Druk nr 280-2024), 

k) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 
w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej 
zleconych miastu (Druk nr 285-2024), 
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I) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 (Druk 
nr 286-2024). 

m) wprowadzenia przepisów porządkowych dotyczących zakazu wstępu 
i przebywania osób nieuprawnionych na rozpoznanym 
wielkoobszarowym terenie zdegradowanym obejmującym dawne 
tereny Zakładów Przemysłu Barwników „Boruta" w Zgierzu, 
położonym przy ul. Miroszewskiej 54-60, ul. Waleriana 
Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30, w celu zapewnienia 
ochrony życia lub zdrowia obywateli (Druk nr 281-2024), 

13. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami (Druk 
nr 279-2024) 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 
między sesjami. 

15. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ. 
16. Zamknięcie obrad sesji. 

Pkt 3 Przyjęcie protokołu z III sesji 

Brak uwag do Protokołu Nr III/2024 z dnia 27 czerwca 2024 r. 

Radny A. Mięsok zasugerował, aby protokoły były publikowane 
przynajmniej dwa dni przez terminem sesji, aby każdy mógł się dokładnie 
zapoznać z ich treścią. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z III sesji. 
Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Protokół Nr III/2024 został przyjęty jednogłośnie. 

Pkt 4 Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski złożył interpelacje w sprawach: 

- przeglądu stanu technicznego urządzeń w siłowniach zewnętrznych na 
terenie Zgierza, 

- utworzenia lokali na pracownie artystyczne, 

- wieloletniego plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 
i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 
2028, 

przedstawienia aktualnego oraz dwóch poprzednich planów 
wykorzystania zasobów - art. 25 Ustawy o gospodarce nieruchomościami. 
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Radna E. Krzewina złożyła interpelację w sprawie wykonania przebicia 
i połączenia ulicy Kwiatowej z ulicą Boboli. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski złożył interpelacje w sprawach: 

- wymiany młodych nasadzeń drzew wzdłuż ulicy Proboszczewice, 
- oczyszczenia drogi i oraz kratek odprowadzających wody opadowe 
z ulicy Proboszczewice, 
- cyklicznego zalewania posesji przy ul. Ozorkowskiej, 
- zalania części ulicy Parzęczewskiej w okolicach Szpitala Wojewódzkiego, 
- wymiany nasadzeń młodych drzew na odcinku od stacji benzynowej na 
Kuraku do granic miasta, 
- naprawy gwarancyjna korytarza i toalet w UMZ, 
- montażu latarni przy ul. Zachodniej. 

Radny P. Czekalski złożył interpelacje w sprawach: 

- przedstawienia informacji w zakresie rozmów dotyczących przywrócenia 
komunikacji nocnej między Łodzią a Zgierzem, 
- związanych z elektromobilnością, 
- konserwacji rzeźb w Parku Miejskim w Zgierzu, 
- zakupu średniego samochodu gaśniczego dla jednostki Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Zgierzu - Proboszczewicach, 
- podjęcia rozmów mających na celu przywrócenie komunikacji 
tramwajowej linii 45 w kształcie umożliwiającym bezpośredni dojazd do 
Przystanku Piotrkowska - Centrum, 
- przeprowadzenia rozmów z Zarządem Dróg i Transportu w Łodzi 
mających na celu zwiększenie ilości kursów realizowanych na linii 45 
składami niskopodłogowymi, 
- przedstawienia analiz podjęcia prac mających na celu postawienie wiat 
przystankowych na trasie autobusów linii 10 oraz 10S, 

przeprowadzenia prac remontowych w zakresie infrastruktury 
przystanków autobusowych na rogu ulic Parzęczewskiej oraz Staffa, 
- przeciwdziałania wykluczeniu komunikacyjnego mieszkańców dzielnicy 
miasta Zgierza Piaskowice - Aniołów, 

- podjęcia rozmów mających na celu nabycie od właściciela prywatnego 
nieruchomości/części nieruchomości działki w obrębie 0133 mieszczącej 
się przy ul. Skośnej, celem utworzenia miejsca integracji dla 
mieszkańców, 
- ustalenia technologii oraz o przedstawienia kosztów mających na celu 
umożliwienie nadania lodowisku przy ul. Leśmiana w okresie letnim funkcji 
rolkowiska, 
- wniosku o udostępnienie w Biuletynie Informacji Publicznej ewidencji 
budowli ochronnych, jakie znajdują się na terenie miasta, 
- naboru w ramach Funduszy Europejskich dla Łódzkiego 2021 - 2027 -
Działanie FELD 06.04. Kultura i turystyka, 
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- naboru wniosków w ramach inwestycji Al.3.1 na działania w zakresie 
wdrożenia reformy planowania i zagospodarowania przestrzennego 
w gminie poprzez przygotowanie i uchwalenie m.in planu ogólnego gminy. 

Radny J. Filipowicz złożył interpelacje w sprawach: 
- umieszczenia w zabytkowych i reprezentacyjnych częściach miasta 
tabliczek z informacją o zakazie dokarmiania ptaków, 
- rozbudowy miejsc parkingowych wzdłuż ulicy Tuwima/ulicy Hożej oraz 
modernizacji ulicy Baczyńskiego, 
- grzebowiska dla zwierząt. 

Radna A. Grzelak-Makowczyńska złożyła interpelację w sprawie 
sporządzenia planu miejscowego. 

Radna N. Wojtera złożyła interpelację w sprawie "Otwartych Stref 
Aktywności". 

Radny P. Matuszewski złożył interpelację dot. wyregulowania oświetlenia 
boiska na Malince. 

Radny J. Kwiatkowski złożył interpelacje w sprawach: 
- dot. liczby odwiedzających ośrodek wypoczynkowy MOSiR Malinka, 
- informacji dot. interwencji Straży Miejskiej w związku z zakłócaniem 
porządku publicznego, 
- informacji dot. procedur opieki i przyjmowania bezdomnych zwierząt. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic złożył interpelacje w sprawach: 
- weryfikacji rozkładu jazdy autobusów komunikacji miejskiej w obszarze 
dzielnicy Krzywię i przywrócenie rozkładu jazdy sprzed wakacji, 
- remontu ulicy Przygranicznej - realizacji przejść dla pieszych. 

Radna P. Krysztofiak złożyła interpelację w sprawie remontu 
ul. Rembielińskiego. 

Radny Ł. Frątczak złożył interpelacje w sprawach: 
- wypożyczenia schodołazu dla niepełnosprawnego mieszkańca, 
- nieprawidłowości w funkcjonowaniu "Centrum Usług Wspólnych", 
- informacji dot. schroniska dla bezdomnych zwierząt "JASIONKA". 

Radny A. Piłacik złożył interpelację w sprawie naprawy chodnika na 
ul. Mielczarskiego. 

Radny M. Hiliński złożył interpelacje w sprawach: 
- skierowania pisma do nadleśnictwa o przycięcie konarów drzew na 
odcinku drogi od ul. Piątkowskiej do kąpieliska, 
- realizacji w przyszłym roku budżetu obywatelskiego, 
- braku przedstawiciela Urzędu Miasta na spotkaniach rad osiedli, 
- oznakowania na wyjeździe z ronda na ul. Aleksandrowskiej przy S-14 
w kierunku Aleksandrowa Łódzkiego, 
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- zapytał, jak układa się współpraca z miastami partnerskimi w kraju 
i zagranicą. 

Radny K. Karasiński złożył interpelację w sprawie podjęcia działań 
niezbędnych do udrożnienia i uregulowania rowów melioracyjnych przy 
ulicy Długiej. 

Radny S. Szulc złożył interpelacje w sprawach: 
- poprawy stanu nawierzchni ul. Rudnickiej, 
- położenia nawierzchni asfaltowej na odcinku ul. Jedlickiej. 

Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 5 Wnioski jednostek pomocniczych 

V. Drewnowska Przewodnicząca Zarządu Osiedla Piaskowice-Aniołów 
w Zgierzu złożyła wniosek o podjęcie działań zmierzających do dokonania 
pomiarów hałasu dobiegającego z drogi S14 oraz o uprzątnięcie piasku 
z chodnika przy ulicy Aleksandrowskiej oraz z ulicy Polnej. Dodała, że 
przychyla się do wniosków radnych RMZ związanych z problemami na 
Osiedlu Piaskowice-Aniołów. 

E. Frankowska Przewodnicząca Zarządu Osiedla Chełmy Adelmówek 
w Zgierzu złożyła wniosek o utwardzenie asfaltem ulic: Wiewiórczej, Lisiej, 
Myśliwskiej oraz Lipowej. Skierowała także pytanie do Prezydenta Miasta 
Zgierza w sprawie oświetlenia ulicy Głogowej. 

P. Swędrak Przewodniczący Rady Osiedla Przybyłów w Zgierzu złożył 
wnioski: o wymianę hydrantu przy ul. Piłsudskiego, o przycięcie drzewa 
rosnącego przy ul. Piłsudskiego, o naprawę dziury w asfalcie na 
ul. 1 Maja oraz na parkingu przy sklepach na tej samej ulicy, o naprawę 
chodnika przy ulicy Słowackiego. Wspomniał o utrudnieniach w ruchu 
związanych z remontami ulic na osiedlu oraz o ruchu drogowym na ul. 
Czerwieńskiego. Odniósł się także do propozycji nowej siatki połączeń 
autobusowych na terenie Zgierza. 

Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 6 Zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wystosował pytania do Prezydenta 
Miasta Zgierza P. Staniszewskiego w sprawach: 

- spotkania dotyczącego odwodnienia ulic Grunwaldzka/Łagiewnicka/ 
Owocowa, 
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- hałasu na ulicy 3 Maja zgłoszonego przez mieszkańców i korespondencji 
z GDDKiA w tej sprawie. 

Wiceprzewodnicząca RMZ E. Gaca zapytała o inwestycje na ulicach 
Przygranicznej i Fijałkowskiego oraz o porządkowanie terenu po remoncie. 

Wiceprzewodniczący T. Dziedzic, w nawiązaniu do odpowiedzi na swoją 
interpelację dopytał o termin analiz związanych z poruszoną sprawą 
dotycząca sposobu użytkowania budynku przy ulicy Rembowskiego. 
Ponadto powiedział, że w przyszłości dobrym rozwiązaniem będzie 
przedstawianie także materiałów audiowizualnych do spraw dotyczących 
miasta Zgierza. 

Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 7 Zapytania mieszkańców 

Mieszkaniec Osiedla Krzywię wspomniał o konieczności oczyszczenia 
rowów na osiedlu, mówił także o skwerze przy ulicy Długiej, który jest 
zaniedbany, trawa na nim wymaga koszenia, dodał także, że należy w tym 
miejscu zrobić przejście dla mieszkańców. 

Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 8 Oświadczenia radnych 

Radna E. Krzewina złożyła oświadczenie kierując swoje słowa do 
Wiceprzewodniczącego P. Jagielskiego o treści: 

„Nie życzę sobie, aby Radny Jagielski robił sobie z mojej osoby temat do 
hejtowania i upubliczniał mój wizerunek na FB. Świadczy to o jego 
małostkowości, chamstwie i braku poczucia godności w stosunku do 
kobiety i to kobiety dużo od niego starszej. To, że spożywałam owoc na 
ostatniej sesji może świadczy o potrzebie mojej zdrowotnej, ale jakoś nie 
zauważył, że jego kolega partyjny również pałaszował, że tak powiem, 
jakieś tam danie. Być może bał się, że wykrzyczy mu to na ulicach przez 
megafon, no być może, tak? A tak nawiasem mówiąc, lepiej być lokalną 
Krystyną Pawłowicz, jak określił mnie Radny, niż, tak jak mówią 
mieszkańcy o Jagielskim, jak o lokalnym głupku, który poza czepialstwem 
nic pożytecznego dla Zgierza i dla jego mieszkańców nie zrobił. Nawiasem 
mówiąc, jeżeli ja mam być Krystyną Pawłowicz, to pan Jagielski będzie 
Zbigniewem Ziobro, czyli dalej nie skończę". 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, w kwestii spożywania 
posiłków przez radnych, że jeśli ktoś ma taką potrzebę, to zawsze może to 
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zgłosić i zostanie ogłoszona chwila przerwy. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zamknął punkt 8 porządku obrad 
przechodząc do punktu nr 9. 

Pkt 9 Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz 
zapytania 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski przekazał, że na interpelacje 
i zapytania udzieli odpowiedzi w statutowym terminie. Dodał, że 
poruszone we wnioskach i interpelacjach tematy są przedmiotem 
zainteresowania władz miasta oraz wymienił podejmowane w tych 
sprawach działania. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 10 Omówienie stanu przygotowań do zmian w systemie 
komunikacji miejskiej oraz przygotowań do przetargu na 

świadczenia usług publicznych w ramach publicznego transportu 
zbiorowego na sieci komunikacyjnej organizowanej przez MUK 

w Zgierzu. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zasugerował, aby w tym punkcie 
skupić się na kwestiach przetargu na świadczenie usług komunikacyjnych, 
przesunięcia go w czasie i funkcjonowania systemu a nie na propozycjach 
nowego przebiegu linii, gdyż na ten temat będzie czas w późniejszym 
terminie, następnie ogłosił przerwę w obradach IV sesji RMZ. 

Po przerwie. 

Po stwierdzeniu kworum, Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wznowił 
obrady IV sesji RMZ. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski wprowadził do tematu po czym 
oddał głos T. Wlaźlikowi, p.o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych 
w Zgierzu. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych w Zgierzu 
powiedział o materiałach przygotowanych na sesję, które zostały 
wcześniej dostarczone do Urzędu Miasta Zgierza, zapytał, czy Radni mają 
do nich jakieś pytania. 

Radny K. Karasiński poprosił o skrótowe przedstawienie działań MUK-u 
zaczynając od momentu przeprowadzenia konsultacji społecznych 
w sprawie komunikacji miejskiej. 
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T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych w Zgierzu 
powiedział o przeprowadzonych konsultacjach społecznych oraz wnioskach 
poczynionych po analizie materiałów zgromadzonych po konsultacjach. Po 
opracowaniu propozycji nowego układu komunikacyjnego zostały one 
przedstawione Radom Osiedli do zaopiniowania. Powiedział, że w dalszej 
kolejności prowadzone będą badania potoków pasażerskich, które pomogą 
w prawidłowym ustaleniu nowego rozkładu jazdy i finalnie 
w przygotowaniu oferty dołączonej do przetargu dla nowych 
przewoźników. 

Radna N. Wojtera zapytała w jaki sposób przewidziane są kursy 
autobusów w weekendy na przykładzie osiedla Piaskowice-Aniołów, które 
obecnie, w weekendy, jest wykluczone komunikacyjnie. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że po 
zaopiniowaniu materiałów przedłożonych Radom Osiedli MUK oczekuje na 
wskazywanie korekt zaproponowanych siatek połączeń. Także po 
wykonaniu badania potoków pasażerskich możliwe będą kolejne zmiany 
w przedstawionych nowych połączeniach autobusowych. Zwiększenie 
liczby kursów także w weekendy będzie brane pod uwagę. MUK na ten 
moment przygotował pewne rozwiązania i przedstawił je do zaopiniowania. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic zapytał, czy MUK rozważał w trasie 
linii 46 tramwaju utworzenie autobusu, który jeździłby między 
Proboszczewicami a Kurakiem. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych 
odpowiedział, że taka opcja nie była rozważana, ponieważ jest chęć 
społeczna przywrócenia linii tramwajowej nr 46. Dodał, że być może 
w przyszłości tramwaj do Ozorkowa zostanie reaktywowany. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał, dlaczego przetarg na obsługę 
komunikacji miejskiej będzie dopiero w przyszłym roku oraz dlaczego 
w zaproponowanych koncepcjach nie ma połączeń nocnych. Zapytał także, 
czy MUK prowadził już rozmowy z Urzędem Marszałkowskim Województwa 
Łódzkiego w sprawie wspólnej taryfy biletowej. Poruszył także kwestię linii 
46 i możliwości publikacji koncepcji do projektu, który zakłada m.in. 
współdzielone przystanki czy obsługę rowerową, gdyż o tym się mówi nie 
znając żadnych szczegółów. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych 
odpowiedział, że ustawa o elektromobilności nakazuje wykonywanie przez 
samorządy analizy kosztów i korzyści. Są one wykonywane w trybie 3-
letnim. Ostatnia w 2024 r., która wykazała, że wykorzystanie autobusów 
zeroemisyjnych w przypadku Gminy Miasto Zgierz jest nieopłacalna pod 
względem finansowym. Przepisy te dotyczą tylko obowiązujących umów 
w związku z czym Miasto Zgierz mogłoby nie stosować się do ustawy i nie 
wprowadzać autobusów elektrycznych, jednak w przypadku 
przeprowadzenia nowego przetargu należy przyjąć, że 30% całej floty 
kontraktowanego przetargu muszą stanowić autobusy na paliwa 
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alternatywne. Przetarg nie został przeprowadzony na koniec trwania 
obowiązującej umowy, ponieważ wynika to właśnie z ustawy 
0 elekromobilności, która wymaga, aby posiadać autobusy niskoemisyjne 
1 zeroemisyjne a wybudowanie elektrycznych stacji ładowania wiąże się 
z ogromnymi kosztami, których nie udało się pokryć z powody pandemii 
korona wirusa czy wojny na Ukrainie. Obecnie pojawiły się odpowiednie 
fundusze, o które można się starać, aby takie inwestycje zrealizować. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o doprecyzowanie powodów 
przesunięcia przetargu pytając co stało na przeszkodzie, żeby już na 
jesień komunikować, że subiektywne przesłanki spowodują, że przetargu 
na czas nie będzie? 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych 
odpowiedział, że MUK złożył dokumenty aplikacyjne o reaktywację linii 
tramwajowej nr 46, wniosek będzie rozpatrywany w drugiej połowie 2025 
roku. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak celem uzupełnienia dodał, 
że Miasto na utworzenie buspasa w miejscu torowiska nie otrzymałoby 
dofinansowania. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic powiedział, że na tzw. buspasie może 
być autobus elektryczny w dwóch kierunkach. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski oddał głos T. Wlaźlikow, p. o. 
kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych, by mógł kontynuować swoją 
wypowiedź. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych powiedział, 
że MUK w Zgierzu prowadziły rozmowy z ŁKA w sprawie integracji 
taryfowej, natomiast rozmowy te nie były podejmowane z nową Marszałek 
Województwa Łódzkiego. Rozmowy podejmowane w poprzedniej kadencji 
nie przyniosły korzystnych dla MUK w Zgierzu rozwiązań. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski zapytał o kwestię taboru 
elektrycznego, który miałby się pojawić przywołując jednocześnie 
założenia spółki MARKAB, która taki tabor, wg przedstawianych wcześniej 
planów miała zakupić a obecnie retoryka jest taka, że Miasto kupi 
autobusy elektryczne i będzie je użyczać przewoźnikowi. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych 
w odpowiedzi przekazał, że MARKAB to teraz w 100% prywatna firma. 
Miasto przystępując do przetargu musi wskazać linie autobusowe, 
rozkłady jazdy oraz określić, ile potrzebuje taboru. Wystąpienie po 
fundusze, które płyną z KPO pozwoli na zakup autobusów z 95% zniżką, 
dodatkowo będą w pakiecie wraz z infrastruktura do ich ładowania. 
Przekazanie nowemu przewoźnikowi takiego taboru przyczyni się do 
obniżenia kosztów dla Miasta. 
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Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski zapytał, czy przeprowadzono analizy 
lub działania koncepcyjne, czy w takiej sytuacji, mając własny tabor, 
Miastu nie opłacałoby się bardziej, aby miało własną spółkę transportową. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski uszczegółowił pytanie prosząc 
0 informację, czy robiono badanie rynku, bo byłoby korzystniejsze dla 
miasta - zakup autobusów i doposażenie w nie nowego przewoźnika, czy 
bazowanie tylko na własnym taborze przewoźnika, który wygra przetarg. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych powiedział, 
że takie analizy nie były prowadzone z uwagi na potrzebną ilość 
autobusów elektrycznych, czego na ten moment nie można określić. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski powiedział, że do tej pory z umowy 
z przewoźnikiem nie wynikał sposób egzekwowania niewywiązywania się 
z jej zapisów, np. było dużo niezrealizowanych kursów, czy jakiekolwiek 
kary poniósł przewoźnik i czy w nowej umowie takie zapisy się znajdą. 
Zapytał także o kwestię klimatyzacji w autobusach. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych powiedział, 
że klimatyzacja w autobusach jest w zasadzie w 100% sprawna, ale 
pogoda sprawia, że jest ona niewydolna. MUK nie otrzymuje skarg na 
działanie klimatyzacji w autobusach. Aneksowanie umowy dotyczyło 
zmiany punktu związanego z przedłużeniem umowy, nie zmieniano innych 
warunków umowy. Działania MUK polegają na tym, aby sprawdzać 
punktualność autobusów i czystość. Wyniki są w porządku. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski zapytał, czy podjęte zostały prace 
nad nową umową o świadczenie usług komunikacyjnych oraz czy były to 
prace tylko w ramach MUK, czy konsultowano jej zapisy gdzieś na 
zewnątrz. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych 
odpowiedział, że nad nową umową, która miałaby zostać zawarta 
w czerwcu, pracowano we własnym zakresie nie angażując żadnych 
podmiotów zewnętrznych. 

Radny K. Karasiński zapytał o zapotrzebowanie na tabor, jakie można 
określić po przeprowadzeniu konsultacji społecznych w sprawie 
komunikacji z mieszkańcami Zgierza - czy zapotrzebowanie wg oczekiwań 
mieszkańców jest większe oraz czy określono zapotrzebowanie na busy na 
trasach, gdzie pasażerów jest mniej. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych powiedział, 
że w tej kwestii jesienią zostaną przeprowadzone badania potoku 
pasażerskiego, które pozwolą określić liczbę autobusów. 

Radny K. Karasiński powiedział, że określając siatki połączeń, już 
w założeniach powinno zostać określone w 100 procentach, jakie autobusy 
1 w jakiej ilości będą obsługiwać komunikację miejską. 
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T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych powiedział, 
że od 2009 roku nie było prowadzonych w Zgierzu badań marketingowych 
a od tego czasu wiele się zmieniło. Często są sygnały, że niektóre 
autobusy jeżdżą na pusto. Aby mieć konkretne informacje w rękach trzeba 
przeprowadzić badania. 

Radny P. Czekalski zapytał z czego wynika przejęte przez MUK 
postępowanie odnośnie badań marketingowych, czy określono kryteria 
wyboru firmy, która zgłosi się do przeprowadzenia takich badań, np. 
kryterium doświadczenia w prowadzeniu tym podobnych badań, aby były 
one rzetelne i wiarygodne. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych 
odpowiedział, że jedynym kryterium jest 100% i nie bardzo wie, w jaki 
sposób można ocenić rzetelność firmy zgłaszającej się do przeprowadzenia 
takiego badania. 

Radny P. Czekalski powiedział, że firma przystępująca do takiego projektu 
powinna mieć doświadczenie i powinna być w stanie to udokumentować. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych powiedział, 
że wygrała firma, która wykonuje badana komunikacyjne na terenie całej 
Polski i jest w stanie to udokumentować, posiada uznanie i duże 
doświadczenie w tym zakresie. 

Radny J. Kwiatkowski zapytał, dlaczego raport z konsultacji społecznych 
przeprowadzonych na początku roku został przygotowany dopiero na 17 
maja. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych przyznał, że 
opracowanie raportu faktycznie zajęło dużo czasu, cały materiał należało 
przeanalizować. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał, czy zostały wyciągnięte 
konsekwencje pracownicze w związku z czteromiesięcznym opóźnieniem 
związanym z opracowaniem raportu, co było złamaniem regulaminu 
konsultacji. Dodał, że ze strony MUK nie było także żadnej informacji, 
dlaczego czas przygotowania raportu znacznie się wydłuża. 

Radny J. Filipowicz zasygnalizował potrzebę ponownej analizy propozycji 
przebiegu trasy autobusu linii A i B przez osiedle 650-lecia. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że jest kilka 
propozycji i każda będzie dokładnie rozpatrywana. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic zapytał, czy coś się zmieniło 
w funkcjonowaniu komunikacji miejskiej, po sprzedaży przez Miasto 
udziałów w firmie MARKAB. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych powiedział, 
że nic się nie zmieniło poza tym, że MARKAB stał się w 100 procentach 
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prywatną firmą. Fakt ten nie wpłynął na działanie komunikacji miejskiej. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic zapytał, jaka jest podstawa prawna 
przedłużenia umowy z dotychczasowym przewoźnikiem. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych 
odpowiedział, że podstawą prawną jest art. 455 ust. 1, pkt 3 prawa 
zamówień publicznych. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił obsługę prawną Urzędu 
Miasta Zgierza o omówienie przytoczonej podstawy prawnej. 

Pani Mecenas K. Siermińska przytoczyła treść wskazanej podstawy 
prawnej oraz omówiła zasady zastosowania tego przepisu. Dodała, że w 
tym konkretnym przypadku przygotowana została opinia prawna, ale nie 
przez obsługę prawną Urzędu Miasta, dlatego nie może się do niej 
konkretnie odnieść. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic poprosił, aby MUK udostępnił 
Radnym opinię prawną w sprawie przedłużenia umowy z dotychczasowym 
przewoźnikiem. Zapytał także, czy środki pozyskane ze sprzedaży 
udziałów w firmie MARKAB zostaną przeznaczone np. na rozwój 
komunikacji miejskiej w przyszłości. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych powiedział, 
że nie posiada takiej wiedzy. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic zapytał, czy w trakcie ostatniego 
roku MUK prowadził rozmowy z innymi przewoźnikami, które są lub byłyby 
przygotowane do obsługi komunikacji miejskiej na terenie Zgierza pod 
kątem elektromobilności. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych powiedział, 
że MUK skupił się na tym, że nie jest przygotowany do obsługi 
elektromobilności i podjęto decyzję o aneksowaniu umowy 
i przygotowaniu się do przetargu w późniejszym czasie. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic zapytał, na jakiej zasadzie (czy jako 
przedmiot użyczenia, czy jako udziały w nowej spółce, która wygra 
przetarg) będzie funkcjonował tabor i stacje ładowania autobusów 
elektrycznych, jeśli zakupi je Miasto z pozyskanych środków. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych powiedział, 
że forma w jakiej zostaną one udostępnione przewoźnikowi nie jest 
jeszcze opracowana, ponieważ nie ma jeszcze postępowań ani środków. 
Jeśli uda się zrealizować inwestycję, to na pewno zastosowana będzie 
najkorzystniejsza dla Miasta forma udostępnienia taboru oraz stacji 
ładowania autobusów. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski zapytał od kiedy funkcjonuje ustawa 
o elektromobilności. 
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T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych 
odpowiedział, że ustawa powstała w 2017 roku. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski stwierdził, że skoro zapisy ustawy 
o elektromobilności nie były dla nas zaskoczeniem, to MUK miał dużo 
czasu, aby się przygotować do ogłoszenia przetargu bez opóźnienia. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych powiedział, 
że pandemia i wojna na Ukrainie powodowały niestabilne ceny, nie było 
możliwości wygenerowania dodatkowych funduszy na inwestycje 
a wszystko się ze sobą łączy. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski zapytał, kto przygotował opinię 
prawną w kwestii przedłużenia umowy z firmą MARKAB i czy poniesione 
zostały z tego tytułu koszty. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych podał 
nazwisko mecenasa, który przygotował opinię prawną w tej sprawie. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski zapytał jaki jest cel przeprowadzenia 
wspomnianych wcześniej badań marketingowych. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych powiedział, 
że będzie to badanie potoków pasażerskich, które mają na celu 
przedstawienie informacji dotyczącej zapotrzebowania autobusowego na 
danej linii i w danych godzinach, w których godzinach jest najwięcej 
pasażerów a w których najmniej. Powiedział, że takie dane są potrzebne. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski przytoczył zapis z obecnej umowy, 
z którego wynika, że przewoźnik zobowiązuje się do bieżącego 
przekazywania informacji i wszelkich uwag m.in. w temacie rozkładów 
jazdy, stanu napełnienia autobusów, czy własnych wniosków, dodatkowo 
przewoźnik raz na pół roku jest zobowiązany przekazać zamawiającemu 
sprawozdanie z usług świadczonych w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego, w tym informacji o liczbie pasażerów na danej linii 
komunikacyjnej. Zapytał, jak te ze zapisy umowy są realizowane i czy jest 
sens dodatkowo płacić za niezależne badania marketingowe, skoro na 
podstawie obecnie obowiązującej umowy przekazywanie takich informacji 
jest przez przewoźnika jest zagwarantowane. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych powiedział, 
że dane przekazywane przez MARKAB są pomocne, ale jest to firma 
transportowa, która nie zajmuje się w sposób profesjonalny prowadzeniem 
tego typu badań. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski uznał, że skoro MARKAB zobowiązał 
się w umowie do przekazywania takich danych, to powinien takie badania 
zlecać firmie zewnętrznej. Zapytał także, że skoro przewoźnik faktycznie 
co pół roku takie informacje przekazuje, to w jakiej formie to robi. 
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T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych 
odpowiedział, że takie informacje są przekazywane w formie pisemnej. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski powiedział, że poprzednia pani 
kierownik informowała, że informacje te są przekazywane ustnie więc nie 
można ich udostępnić. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych odparł, że 
nie wie jak to było wcześniej, obecnie jest to forma pisemna i może te 
sprawozdania przekazać. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił Prezydenta Miasta Zgierza 
P. Staniszewskiego o udostępnienie opinii prawnej w zakresie przedłużenia 
umowy z dotychczasowym przewoźnikiem. Zapytał, czy nie można było 
ogłosić przetargu na kompleksową obsługę, tzn. poszukać firmy, która 
zarówno będzie miała autobusy elektryczne jak i wybuduje, czy będzie 
posiadać własne stacje ładowania. Zadał także pytanie, czy Miasto nie 
zostało wprowadzone w błąd przez przewoźnika podczas sprzedaży swoich 
udziałów, kiedy argumentacja była taka, że spółka nie mając 100% 
udziałów nie będzie mogła przygotować się do spełnienia wymogów 
ustawy o elektromobilności, bo po zakupie udziałów od Miasta nic w tym 
kierunku nie robi. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych 
odpowiedział, że zakup taboru nastąpi w drodze przetargu wybierając 
najkorzystniejsze warunki. Przetarg zostanie ogłoszony w maju 2025 a jak 
tylko pojawią się możliwości występowania o fundusze na zakup taboru 
wraz ze stacjami do ładowania autobusów, to MUK niezwłocznie do tego 
przystąpi, prawdopodobnie będzie to jesienią tego roku. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic zapytał p.o kierownika MUK, czy brał 
udział w wizytacji w jakimś mieście, gdzie funkcjonują już autobusy 
elektryczne, aby móc wyciągnąć wnioski i poznać opinie użytkowników. 

T. Wlaźlik, p. o. kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych 
odpowiedział, że nie, ale każde miasto ma inna specyfikę, ale oczywiście 
można się zapoznać z tematem w innych miastach. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski powiedział, że jest obawa, że Miasto 
nie wyrobi się z zakupem autobusów i budową stacji ładowania przed 
ogłoszeniem przetargu. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że ważne jest, 
aby uzyskać informację, że środki zostaną Miastu przyznane, wówczas 
w ogłoszeniu o przetargu w specyfikacji należy zawrzeć wszystkie 
informacje związane z zakupem taboru, budową stacji ładowania oraz 
z terminami. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 
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Pkt 11 Podjęcie uchwał w sprawach dróg gminnych 

Wykaz opinii stanowi załącznik do protokołu. 

a) wyłączenia ui. Rzepakowej w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 
264-2024), 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski omówił projekty uchwał 
w sprawach dróg gminnych. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że uwagi Komisji 
Statutowo-Prawnej do uchwał w sprawach dróg gminnych zostały przyjęte 
w formie autopoprawki. Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. 
Wróblewski przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie oodiecia uchwały: wyłączenia ul. Rzepakowej 
w Zgierzu z użytkowania. 

Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/76/2024 w sprawie 
wyłączenia ul. Rzepakowej w Zgierzu z użytkowania. 

b) wyłączenia ul. Morga w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 265-
2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie oodiecia uchwały: wyłączenia ul. Morga 
w Zgierzu z użytkowania. 

Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/77/2024 w sprawie 
wyłączenia ul. Morga w Zgierzu z użytkowania. 

c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Aniołowskiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 266-2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie oodiecia uchwały: zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych ul. Aniołowskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0. 
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Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/78/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Aniołowskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Irysowej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 267-2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych ul. Irysowej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/79/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Irysowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jagiellońskiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 268-2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych ul. Jagiellońskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/80/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jagiellońskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kątnej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 269-2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych ul. Kątnej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0. 
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Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/81/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kątnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jabłoniowej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 270-2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 
Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych ul. Jabłoniowej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/82/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jabłoniowej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Gołębiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 271-2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych ul. Gołębiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/83/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Gołębiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Świętego Andrzeja 
Boboli w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 272-2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały; zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych ul. Świętego Andrzeja Boboli w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0. 
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Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/84/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Świętego Andrzeja 
Boboli w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Henryka Barona 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 273-2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie oodiecia uchwały: zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych ul. Henryka Barona w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/85/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Henryka Barona 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Supraskiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 274-2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie oodiecia uchwały: zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych ul. Supraskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/86/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Supraskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Piaskowej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 275-2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych ul. Piaskowej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0. 
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Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/87/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Piaskowej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Małej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 276-2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych ul. Małej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/88/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Małej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Krętej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 277-2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zaliczenia do kategorii dróg 
gminnych ul. Krętej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/89/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Krętej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

Pkt 12 Podjęcie uchwał w sprawach: 

Wykaz opinii stanowi załącznik do protokołu. 

a) wstąpienia w skład Rady Osiedla Podleśna w Zgierza (Druk nr 
291-2024), 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski omówił projekt uchwały. 
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Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: wstąpienia w skład Rady 
Osiedla Podleśna w Zgierza (Druk nr 291-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/90/2024 w sprawie 
wstąpienia w skład Rady Osiedla Podleśna w Zgierza. 

b) zmieniająca uchwałę Nr II/5/2024 w sprawie ustalenia 
liczby członków i składów osobowych stałych komisji Rady Miasta 
Zgierza (Druk nr 282-2024), 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski omówił projekt uchwały. Otworzył 
przyjmowanie zgłoszeń na członków nowopowstałych Komisji Rady Miasta 
Zgierza. W pierwszej kolejności do Komisji Przedsiębiorczości i Ochrony 
Środowiska. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał, czy wszyscy 
członkowie dawnej Komisji Inicjatyw Gospodarczych wyrażają chęć dalszej 
pracy w komisji pod zmienioną nazwą następnie odczytał nazwiska 
kandydatów na członków Komisji Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska. 
Wszyscy wyrazili zgodę. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że Komisja Zdrowia 
i Spraw Obywatelskich, będzie liczyła 9 członków. Odczytał nazwiska 
kandydatów na członków Komisji Zdrowia i Spraw Obywatelskich, Wszyscy 
wyrazili zgodę. 
Projekt uchwały został uzupełniony o nazwiska kandydatów na członków 
Komisji oraz zamieszczony w programie eSesja. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmieniająca uchwałę 
Nr II/5/2024 w sprawie ustalenia liczby członków i składów 
osobowych stałych komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 282-
2024), 
Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/91/2024 zmieniająca 
uchwałę Nr II/5/2024 w sprawie ustalenia liczby członków 
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i składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Zgierza Miasta 
Zgierza. 

c) zmieniająca uchwałę nr II/6/2024 w sprawie wyboru 
przewodniczących komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 283-
2024), 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski omówił projekt uchwały. Poprosił 
o zgłaszanie kandydatów na przewodniczących nowych Komisji. 

Radny K. Karasiński na przewodniczącą Komisji Zdrowia i Spraw 
Obywatelskich zgłosił kandydaturę Radnej Nadii Wojtery. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski na przewodniczącego Komisji 
Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska zgłosił Radnego Pawła 
Czekalskiego. 

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowania na przewodniczących 
wymienionych Komisji. 
Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odczytał 
treść zmienianych uchwałą podpunktów i przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmieniająca uchwałę nr 
II/6/2024 w sprawie wyboru przewodniczących komisji Rady 
Miasta Zgierza (Druk nr 283-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/92/2024 zmieniająca 
uchwałę nr II/6/2024 w sprawie wyboru przewodniczących 
komisji Rady Miasta Zgierza. 

d) przekazania petycji według właściwości (Druk nr 296-2024), 

Projekt uchwały omówiła P. Krysztofiak Zastępca Przewodniczącej Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Zgierza. 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: przekazania petycji według 
właściwości (Druk nr 296-2024), 
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Wyniki głosowania ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/93/2024 w sprawie 
przekazania petycji według właściwości. 

e) wskazania terminu rozpatrzenia skargi (Druk nr 284-2024), 

Projekt uchwały omówiła P. Krysztofiak Zastępca Przewodniczącej Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Zgierza. 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: wskazania terminu 
rozpatrzenia skargi (Druk nr 284-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/94/2024 w sprawie 
wskazania terminu rozpatrzenia skargi. 

f) delegowania przedstawicieli Rady Miasta Zgierza do składu 
Społecznej Komisji Mieszkaniowej (Druk nr 260-2024), 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o zgłaszanie kandydatów do 
składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski na członka Społecznej Komisji 
Mieszkaniowej zgłosił Radnego Ł. Frątczaka. Kandydat wyraził zgodę. 

Radny J. Filipowicz na członka Społecznej Komisji Mieszkaniowej zgłosił 
Radnego A. Mięsoka. Kandydat wyraził zgodę. 

Radny M. Jaborski na członka Społecznej Komisji Mieszkaniowej zgłosił 
Radnego Z. Antczaka. Kandydat wyraził zgodę. 

Brak dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: delegowania 
przedstawicieli Rady Miasta Zgierza do składu Społecznej Komisji 
Mieszkaniowej (Druk nr 260-2024), 
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Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/95/2024 w sprawie 
delegowania przedstawicieli Rady Miasta Zgierza do składu 
Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze 
środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Łodzi oraz realizację przez Gminę Miasto 
Zgierz zadania pn. "Pomyśl zanim wyrzucisz - edukacja 
ekologiczna mieszkańców Zgierza" (Druk nr 261-2024), 

Projekt uchwały omówił B. Bączak Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza. 
Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy o dofinansowanie ze środków Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi oraz realizację przez 
Gminę Miasto Zgierz zadania pn. "Pomyśl zanim wyrzucisz - edukacja 
ekologiczna mieszkańców Zgierza" (Druk nr 261-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/96/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze 
środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Łodzi oraz realizację przez Gminę Miasto 
Zgierz zadania pn. "Pomyśl zanim wyrzucisz - edukacja 
ekologiczna mieszkańców Zgierza". 

h) zmiany uchwały nr XLIV/575/18 Rady Miasta Zgierza z dnia 
23 stycznia 2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez 
Gminę Miasto Zgierz przedszkolach publicznych (Druk nr 262-
2024), 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że uwaga Komisji 
Statutowo-Prawnej została przyjęta w formie autopoprawki. 

Projekt uchwały omówił B. Bączak Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza. 
Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmiany uchwały nr 
XLIV/575/18 Rady Miasta Zgierza z dnia 23 stycznia 2018 r. w sprawie 
określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego 
w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez 
Gminę Miasto Zgierz przedszkolach publicznych (Druk nr 262-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 3, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/97/2024 w sprawie 
zmiany uchwały nr XLIV/575/18 Rady Miasta Zgierza z dnia 23 
stycznia 2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat 
w prowadzonych przez Gminę Miasto Zgierz przedszkolach 
publicznych. 

i) zmieniająca uchwałę Nr VIII/65/ll w sprawie ustalenia 
Statutu Miejskiemu Żłobkowi im. Koziołka Matołka w Zgierzu 
(Druk 278-2024), 

Projekt uchwały omówił R. Chocholski Sekretarz Miasta Zgierza. 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmieniająca uchwałę Nr 
VIII/65/ll w sprawie ustalenia Statutu Miejskiemu Żłobkowi im. Koziołka 
Matołka w Zgierzu (Druk 278-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 
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Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/98/2024 zmieniającą 
uchwałę Nr VIII/65/ll w sprawie ustalenia Statutu Miejskiemu 
Żłobkowi im. Koziołka Matołka w Zgierzu. 

j) przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa stanu 
środowiska na rozpoznanym wielkoobszarowym terenie 
zdegradowanym obejmującym dawne tereny Zakładów Przemysłu 
Barwników „Boruta" w Zgierzu, położonym przy ul. Miroszewskiej 
54-60, ul. Waleriana Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30" 
oraz wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie do 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
(Druk nr 280-2024), 

Projekt uchwały omówił P. Staniszewski Prezydent Miasta Zgierza. 

Po przeprowadzonej dyskusji, w której wypowiadali się: Radny P. 
Czekalski, Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski, Przewodniczący RMZ 
Ł. Wróblewski, Radny K. Karasiński, Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski, 
Radny J. Filipowicz, Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: przyjęcia do realizacji 
przedsięwzięcia pn. „Poprawa stanu środowiska na rozpoznanym 
wielkoobszarowym terenie zdegradowanym obejmującym dawne tereny 
Zakładów Przemysłu Barwników „Boruta" w Zgierzu, położonym przy 
ul. Miroszewskiej 54-60, ul. Waleriana Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja 
Struga 30" oraz wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie do 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej (Druk nr 
280-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/99/2024 w sprawie 
przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa stanu 
środowiska na rozpoznanym wielkoobszarowym terenie 
zdegradowanym obejmującym dawne tereny Zakładów Przemysłu 
Barwników „Boruta" w Zgierzu, położonym przy ul. Miroszewskiej 
54-60, ul. Waleriana Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30" 
oraz wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie do 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej. 

34 



Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski ogłosił przerwę w obradach IV Sesji 
RMZ. 

Po przerwie. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski po sprawdzeniu kworum wznowił 
obrady IV Sesji RMZ. 

Radny K. Karasiński zwrócił się do członków Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej informując, że druga część przerwanej 
ostatnio Komisji odbędzie się (po krótkiej dyskusji) w najbliższy wtorek 
o godzinie 16:10. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przypomniał, że od najbliższego 
wtorku - 3 września 2024 r. Radni rozpoczynają cykl dyżurów. Dodał, że 
harmonogram dyżurów jest już zamieszczony w programie eSesja. 
Powrócił do procedowania projektów uchwał z punktu 12 porządku obrad. 

k) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 
2024 w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji 
rządowej zleconych miastu (Druk nr 285-2024, Druk nr 293-
2024), 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta G. Mela wraz z autopoprawką. 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie oodiecia uchwały: zmiany budżetu i zmian 
w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 w zakresie zadań własnych i zadań 
z zakresu administracji rządowej zleconych miastu (Druk nr 285-2024, 
Druk nr 293-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 3, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/100/2024 w sprawie 
zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 
w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji 
rządowej zleconych miastu. 
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1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-
2042 (Druk nr 286-2024, Druk nr 294-2024), 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta G. Mela. 
Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 (Druk nr 286-2024, Druk nr 294-
2024), 
Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 3, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/101/2024 w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski ogłosił przerwę w obradach IV Sesji 
Rady Miasta do 4 września 2024 r. do godziny 15:00. 

Po przerwie - 4 września 2024 r. 

Dnia 4 września Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski po stwierdzeniu 
kworum wznowił obrady IV Sesji Rady Miasta Zgierza. Następnie 
poinformował o śmierci Pawła Dynowskiego, Radnego Rady Miasta Zgierza 
w latach 1990-1994, którego pamięć uczczono minutą ciszy. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zaproponował wprowadzenie czterech 
zmian do porządku obrad: 
- wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu 
uchwały w sprawie zatwierdzenia regulaminów komisji Rady Miasta 
Zgierza (Druk nr 298-2024) do punktu 12 pod lit. m, 
- wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu 
uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 299-2024) do 
punktu 12 pod lit. n, 
- wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu 
uchwały zmieniającej uchwałę Nr 111/37/2024 w sprawie zatwierdzenia 
planów pracy komisji Rady Miasta Zgierza na II półrocze 2024 r. (Druk nr 
301-2024) do punktu 12 pod lit. o, 
- Wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie punktu 13. 
Omówienie spraw bieżących. Pozostałe punkty porządku obrad zmienią 
numerację. 
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Głosowano w sprawie: zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie 
projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia regulaminów komisji Rady 
Miasta Zgierza (Druk nr 298-2024) do punktu 12 pod lit. m, 
Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie 
projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 299-
2024) do punktu 12 pod lit. n. 
Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: wniosek o zmianę porządku obrad poprzez 
wprowadzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 111/37/2024 
w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Miasta Zgierza na II 
półrocze 2024 r. (Druk nr 301-2024) do punktu 12 pod lit. o. 
Wyniki głosowania: ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Radny A. Mięsok zwrócił się do Przewodniczącego RMZ Ł. Wróblewskiego, 
aby wezwał Radnych do zajmowania miejsc dla radnych lub przy stole 
prezydialnym. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wrócił do głosowania w sprawie 
zmiany porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: Wniosek o zmianę porządku obrad poprzez 
wprowadzenie punktu 13. Omówienie spraw bieżących. 
Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zmieniła porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Uwagi do porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z III sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Wnioski jednostek pomocniczych. 
6. Zapytania i wolne wnioski. 
7. Zapytania mieszkańców. 
8. Oświadczenia radnych. 
9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 
10. Omówienie stanu przygotowań do zmian w systemie komunikacji 
miejskiej oraz przygotowań do przetargu na świadczenia usług 
publicznych w ramach publicznego transportu zbiorowego na sieci 
komunikacyjnej organizowanej przez MUK w Zgierzu. 
11. Podjęcie uchwał w sprawach dróg gminnych: 

a) wyłączenia ul. Rzepakowej w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 264-
2024), 
b) wyłączenia ul. Morga w Zgierzu z użytkowania (Druk nr 265-2024), 
c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Aniołowskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 266-2024), 
d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Irysowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 267-2024), 
e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jagiellońskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 268-2024), 
f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kątnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 269-2024), 
g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jabłoniowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 270-2024), 
h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Gołębiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 271-2024), 
i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Świętego Andrzeja Boboli 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 272-2024), 
j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Henryka Barona w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 273-2024), 
k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Supraskiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 274-2024), 
I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Piaskowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 275-2024), 
m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Małej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 276-2024), 
n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Krętej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 277-2024). 
12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wstąpienia w skład Rady Osiedla Podleśna w Zgierza (Druk nr 291-
2024), 
b) zmieniająca uchwałę Nr II/5/2024 w sprawie ustalenia liczby 
członków 
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i składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 282-
2024), 
c) zmieniająca uchwałę nr II/6/2024 w sprawie wyboru 
przewodniczących komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 283-2024), 
d) przekazania petycji według właściwości (Druk nr 296 - 2024), 
e) wskazania terminu rozpatrzenia skargi (Druk nr 284-2024), 
f) delegowania przedstawicieli Rady Miasta Zgierza do składu 
Społecznej Komisji Mieszkaniowej (Druk nr 260-2024), 
g) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze środków 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Łodzi oraz realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. "Pomyśl 
zanim wyrzucisz - edukacja ekologiczna mieszkańców Zgierza" (Druk nr 
261-2024), 
h) zmiany uchwały nr XLIV/575/18 Rady Miasta Zgierza z dnia 23 
stycznia 2018 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 
z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, 
w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Miasto Zgierz 
przedszkolach publicznych (Druk nr 262-2024), 
i) zmieniająca uchwałę Nr VIII/65/ll w sprawie ustalenia Statutu 
Miejskiemu Żłobkowi im. Koziołka Matołka w Zgierzu (Druk 278-2024), 
j) przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa stanu 
środowiska na rozpoznanym wielkoobszarowym terenie zdegradowanym 
obejmującym dawne tereny Zakładów Przemysłu Barwników „Boruta" 
w Zgierzu, położonym przy ul. Miroszewskiej 54-60, ul. Waleriana 
Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30" oraz wyrażenia zgody na 
złożenie wniosku o dofinansowanie do Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej (Druk nr 280-2024), 
k) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 
w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej 
zleconych miastu (Druk nr 285-2024), 
I) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 (Druk 
nr 286-2024), 
m) zatwierdzenia regulaminów komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 
298-2024), 
n) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 299-2024), 
o) zmiany uchwały Nr 111/37/2024 w sprawie zatwierdzenia planów 
pracy komisji Rady Miasta Zgierza na II półrocze 2024 r. (Druk nr 301-
2024), 
p) wprowadzenia przepisów porządkowych dotyczących zakazu wstępu 
i przebywania osób nieuprawnionych na rozpoznanym wielkoobszarowym 
terenie zdegradowanym obejmującym dawne tereny Zakładów Przemysłu 
Barwników „Boruta" w Zgierzu, położonym przy ul. Miroszewskiej 54-60, 
ul. Waleriana Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30, w celu 
zapewnienia ochrony życia lub zdrowia obywateli (Druk nr 281-2024, Druk 
nr 297-2024). 
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13. Omówienie spraw bieżących. 
14. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami 
(Druk nr 279-2024). 
15. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 
między sesjami (Druk nr 292-2024). 
16. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ. 
17. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wrócił do procedowania projektów 
uchwał z punktu 12 porządku obrad. 

m) zatwierdzenia regulaminów komisji Rady Miasta Zgierza 
(Druk nr 298-2024), 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski. 
Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zatwierdzenia regulaminów 
komisji Rady Miasta Zgierza (Druk nr 298-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/102/2024 w sprawie 
zatwierdzenia regulaminów komisji Rady Miasta Zgierza. 

n) zmiany Statutu Miasta Zgierza (Druk nr 299-2024), 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski. Dodał, że 
radcy prawni mają wątpliwość co do zaproponowanej przez 
Przewodniczącego RMZ zmiany, lecz w jego ocenie jest ona zgodna 
z przepisami. 

Radny A. Mięsok powiedział, że prawo jest zdecydowanie jasne i nie ma 
w nim stwierdzeń „lekko", „niebezpieczne: czy „uważam, że". Dodał, że 
analizując treść art. 19 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym, wykazać 
trzeba, że istotną ustawową przesłanką dającą wiceprzewodniczącemu 
prawo wykonywania zadań przewodniczącego jest nieobecność 
przewodniczącego, co oznacza że jeżeli przewodniczący jest obecny na sali 
obrad, a obrady prowadzi wiceprzewodniczący to jest do tego 
nieuprawniony. Dodał, że akt niższego rzędu nie może być sprzeczny 
z aktem wyższego rzędu. 
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Po zakończonej dyskusji Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmiany Statutu Miasta 
Zgierza (Druk nr 299-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYM. SIĘ: 4, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/103/2024 w sprawie 
zmiany Statutu Miasta Zgierza. 

o) zmiany uchwały Nr 111/37/2024 w sprawie zatwierdzenia 
planów pracy komisji Rady Miasta Zgierza na II półrocze 2024 r. 
(Druk nr 301-2024), 

Przewodniczący RMZ omówił projekt uchwały. 
Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmiany uchwały Nr 
111/37/2024 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Miasta 
Zgierza na II półrocze 2024 r. (Druk nr 301-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/104/2024 w sprawie 
zmiany uchwały Nr 111/37/2024 w sprawie zatwierdzenia planów 
pracy komisji Rady Miasta Zgierza na II półrocze 2024 r. 

p) wprowadzenia przepisów porządkowych dotyczących zakazu 
wstępu i przebywania osób nieuprawnionych na rozpoznanym 
wielkoobszarowym terenie zdegradowanym obejmującym dawne 
tereny Zakładów Przemysłu Barwników „Boruta" w Zgierzu, 
położonym przy ul. Miroszewskiej 54-60, ul. Waleriana 
Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30, w celu zapewnienia 
ochrony życia lub zdrowia obywateli (Druk nr 281-2024, Druk nr 
297-2024), 

Projekt uchwały omówił Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski. 
Powiedział, że projekt uchwały uwzględnia wprowadzoną poprzednio 
autopoprawkę oraz uwagi Komisji Statutowo-Prawnej. Dodał, że chciałby 
wprowadzić jeszcze cztery dodatkowe zmiany: 
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- w §3 w punkcie 3 dotychczasowy zapis, który po autopoprawce również 
uwzględniał radnych Rady Miasta Zgierza zmodyfikować i ograniczyć tylko 
do tej pierwotnej formuły przed autopoprawką, zostawiając przedstawicieli 
instytucji, podmiotów innych niż wymienione w punkcie pierwszym 
i drugim, 
- formułę „radnych Rady Miasta Zgierza" z uwzględnieniem zapisu 
0 pozyskaniu pisemnej zgody Prezydenta Zgierza na wejście i przebywanie 
na terenie przenieść do punktu czwartego, 
- w §4 w ustępie 1 i 2 rozszerzyć zapis §3 punkt trzeci o punkt czwarty. 
- w §6 ograniczyć tylko do kar przewidzianych w przepisach kodeksu 
wykroczeń bądź do określania formuły, w jakiej one będą stosowane, 
zgodnie przepisami powszechnie obowiązującymi. 

Po zakończonej dyskusji, w której głos zabrali Radny K. Karasiński, 
Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski, Przewodniczący RMZ 
Ł. Wróblewski oraz Mieszkaniec Zgierza, Przewodniczący RMZ Ł. 
Wróblewski przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie wprowadzenia 
przepisów porządkowych dotyczących zakazu wstępu 
1 przebywania osób nieuprawnionych na rozpoznanym wielkoobszarowym 
terenie zdegradowanym obejmującym dawne tereny Zakładów Przemysłu 
Barwników „Boruta" w Zgierzu, położonym przy ul. Miroszewskiej 54-60, 
ul. Waleriana Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30, w celu 
zapewnienia ochrony życia lub zdrowia obywateli (Druk nr 281-2024, Druk 
nr 297-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr IV/105/2024 w sprawie 
wprowadzenia przepisów porządkowych dotyczących zakazu 
wstępu i przebywania osób nieuprawnionych na rozpoznanym 
wielkoobszarowym terenie zdegradowanym obejmującym dawne 
tereny Zakładów Przemysłu Barwników „Boruta" w Zgierzu, 
położonym przy ul. Miroszewskiej 54-60, ul. Waleriana 
Łukasińskiego 15/17, ul. Andrzeja Struga 30, w celu zapewnienia 
ochrony życia lub zdrowia obywateli. 

13. Omówienie spraw bieżących 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wrócił do tematu komunikacji 
miejskiej w Zgierzu. Zauważył, że nie mówi się o rozkładach jazdy 
autobusów, które po wakacyjnej zmianie nie do końca zostały 
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przywrócone do stanu sprzed wakacji. Zapytał, dlaczego rozkłady jazdy są 
okrojone oraz dlaczego nie zostały przedstawione mieszkańcom wcześniej. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak powiedział, że rzeczywiście 
nie wszystkie rozkłady wróciły w 100 procentach po wakacjach w takiej 
samej formie, gdyż nie na każdej linii była taka potrzeba, poza tym Miasto 
zwyczajne szuka oszczędności. Zaznaczył, że jeśli liczba kursów na jakiejś 
linii będzie niewystarczająca, to rozkłady będą modyfikowane. Wspomniał 
także o linii nr 6 oraz podawaniu rozkładów jazdy do wiadomości 
wcześniej, jeśli będą takie sygnały od mieszkańców. 

Radny K. Karasiński zwrócił się do Prezydenta Miasta Zgierza, aby po 
otrzymaniu opinii Rad Osiedli w sprawie propozycji nowej siatki połączeń, 
można było zorganizować spotkanie z przedstawicielami MUK, aby 
wspólnie wypracować najlepsze rozwiązanie dla mieszkańców Zgierza. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział, że 
w przedstawionych propozycjach nowej siatki połączeń zawarte są uwagi 
z poprzednio przeprowadzonych konsultacji, przedstawione zostały jako 
elementy do dyskusji oraz do przeanalizowania. 

Radny P. Czekalski powiedział, że w kwestii korekty rozkładu jazdy, 
mieszkańcy w szczególności zwracają uwagę na linie nr 1 i 5. 

Przewodniczący Rady Miasta Zgierza Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

14. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między 
sesjami 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Radny P. Czekalski skierował do Prezydenta Miasta Zgierza 
P. Staniszewskiego pytania związane z przedstawionym sprawozdaniem. 
Poprosił o więcej szczegółów związanych ze sformułowaniem „kontynuacja 
procesu polepszania gospodarowania nieruchomościami Gminy Miasto 
Zgierz", co wykazała analiza aktualnego stanu użytkowania nieruchomości 
Gminy Miasto Zgierz, jakie efekty przyniosło spotkanie z przedstawicielami 
Izb Gospodarki oraz jakie były efekty spotkania Zgierskiego Zespołu ds. 
Wielkopowierzchniowych Terenów Zdegradowanych. 
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Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski odniósł się do pytań Radnego 
P. Czekalskiego mówiąc, że działania prowadzone w ramach Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami i Mieszkalnictwa są szerokie i dotyczące 
całego spektrum związanego z normowaniem stanów prawnych, lepszego 
dostępu czy regulowaniu sytuacji faktycznej na nieruchomościach. 
Kontynuując, powiedział, że Zgierskie Centrum Obsługi Przedsiębiorców 
jest platformą łączącą różnego rodzaju formy działalności, tak też i w tym 
przypadku miało to miejsce przy okazji realizacji przez jedną z Izb 
określonego działania związanego z wydarzeniem organizowanym na 
terenie miasta Zgierza, a konkretnie w obszarze parku kulturowego, gdzie 
zaproszeni przedsiębiorcy, przy współpracy ze Zgierskim COP-em mieli 
okazję zapoznać się szerzej i dyskutować na temat spraw związanych 
z działalnością w naszym mieście. Te spektrum czynności jest dosyć 
szerokie po to, aby na bieżąco te wszystkie zmiany, zwłaszcza aktualne 
też udostępniać i przekazywać. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza 
z działalności między sesjami 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Radny A. Mięsok zapytał o spotkanie z dnia 8 lipca 2024 roku z Wojewodą 
Łódzkim, Panią Dorotą Ryl - czego dotyczyło to spotkanie oraz jakie są 
efekty jego efekty. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odpowiedział, że póki co efektów nie 
ma, a spotkanie dotyczyło tematów, które są istotne dla mieszkańców 
Zgierza, czyli m.in. dotyczące składowiska i przypomnienia, jak ważne są 
dla miasta środki z KPO oraz, że problematyka VAT-u wokół tego tematu 
i jego kwalifikowalności jest rzeczą bardzo istotną, ponieważ może 
zwiększyć zakres działalności. A przy okazji rozmawiano także 
o problematyce mniejszości narodowych. 

Radny A. Mięsok zapytał o spotkanie z dnia 11 lipca 2024 roku 
z Marszałkiem Województwa Łódzkiego. Czy Przewodniczący RMZ był tam 
obecny jako Przewodniczący RMZ, pracownik biura poselskiego, czy 
„aktywny działacz swojej partii" oraz jaki jest efekt tego spotkania. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odpowiedział, że był tam obecny także 
jako Przewodniczący RMZ. Reprezentował jednocześnie każdą z tych 
trzech pełnionych funkcji. Powiedział, że rozmawiał na temat Łódzkiej 
Kolei Aglomeracyjnej i potrzeb dotyczących propozycji ujednolicenia taryf, 
problemów odpadowych a także środków i oczekiwań na współpracę 
z Zarządem Dróg Wojewódzkich. 
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Radny A. Mięsok zapytał o spotkanie z dnia 25 sierpnia 2024 r. - Święto 
Plonów i Wody w Pęczniewie. W jakim charakterze i kogo reprezentował 
Przewodniczący RMZ? 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odpowiedział, że reprezentował siebie 
oraz posłankę A. Hanajczyk, natomiast zaproszenie dla Przewodniczącego 
RMZ także otrzymał. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski, tytułem uzupełnienia na 
postawione wcześniej pytanie dotyczące Zespołu ds. Terenów 
Zdegradowanych, powiedział, że Pan Przewodniczący również miał okazję 
uczestniczyć wraz z szeroką reprezentacją instytucji oraz podmiotów. 
Wszystkie podmioty były informowane o bieżącej sytuacji. Takie działanie 
ma na celu przygotowanie wszystkich instytucji w ramach procedur 
administracyjnych do współpracy i doradztwa oraz wypracowania 
rozwiązań, które będzie można stosować dla rozwiązywania problemów 
terenów składowiskowych. 

Po przeprowadzonej dyskusji, Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

16. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przypomniał, że od 3 września wróciły 
dyżury Radnych RMZ a harmonogram został zamieszczony w programie 
eSesja. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RMZ 
Ł. Wróblewski zamknął obrady IV sesji Rady Miasta Zgierza. 

Protokołowała 
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